
Vanaf 1 januari werken de boa’s
en de politie samen aan een
verkeersveilig Alkmaar. Tot nu
toe was controleren op fietsen
zonder licht of met een tele-
foon in de hand een taak die al-
leen aan de politie was voorbe-
houden.
In het nieuwe jaar worden zij

daarbij geholpen door boa’s.
Ook op het negeren van een
rood verkeerslicht door fietsers,
voetgangers of scootersmogen
de handhavers nu ingrijpen.
„Boa’s doen belangrijk werk”,

stelt burgemeester Anja Schou-
ten. „Samenmet de politiewer-
ken zij aan de veiligheid van on-
ze gemeente. Verkeersveilig-
heid hoort daar ook bij.Met de-
ze nieuwe stap versterken ze
ook daarop hun samenwer-
king.”
Ook wethouder verkeer

Christiaan Peetoom is blij met
deze uitbreiding van bevoegd-
heden. „Wewillen dat iedereen
in Alkmaar veilig deel kan ne-
men aan het verkeer. Daarvoor
is het belangrijk dat iedereen
zich aan de regels houdt. Met
hulp van de Alkmaarse boa’s
vergroten we de verkeersveilig-
heid binnen onze gemeente
verder.”

Alkmaarse boa gaat de politie
helpen bij fietscontroles
Alkmaar ! De Bijzonder Op-
sporingsambtenaar (boa) krijgt
in Alkmaar meer bevoegdhe-
den.Deboa’s zullen ondermeer
assisteren bij fietscontroles.

Ze liggen allemaalweer buiten op straat,waar hun uitvallende naalden
groene hoopjes achterlaten. Het is het lot van de kerstboom. Je wordt
versierd en verlicht, bent zo’n een paar weken het stralendmiddelpunt
van de huiskamer. Allemaal leuk,maar uiteindelijk beland je toch weer
in de versnipperaar. Niet bij mij dus,want ik heb mijn allereerste kerst-
boomloze kerst meegemaakt.
Het begon te knagen toen ik hoorde dat de kerstboomteelt ook al niet
zonder pesticiden kan. Ik kreeg zelfs geen slappe knieën toen de prijzen
van de kerstbomen bij de supermarkt werden gehalveerd. Immers, het
alternatiefwas in aantocht.Eenhartstikke duurzamehoutenboomzou
ik krijgen,handgemaakt door iemandvanActief Talent.Dat is eenwerk-
plaats in Alkmaar waar ze fietsen repareren en houten banken en stoe-
len maken. Ik liep halverwege december bij ze langs en trof er een vro-
lijk gezelschap rond een grote tafel aan de koffie. Of ze een kerstboom
voor me konden maken. Ja hoor, dat kon.
Ik kreeg wel een waarschuwing. De garantie dat ik voor de kerst mijn
boom in huis zou hebben, konden ze niet geven. Want de mensen van
Actief Talent worstelen met een verslaving en dat brengt op de werk-
vloer wel eens verrassingenmet zichmee. Ik vond het flauw om te zeg-
gen dat ik de boom dan niet meer wilde. Het wachten begon. De kerst
kwamen ik had nog niks.De bomen bij de supermarkt waren nu ineens
gratis. Ik liet ze toch staan.
Toen ik het eigenlijk niet meer verwachtte, kreeg ik op 30 december
toch een telefoontje. De boom was klaar, op de valreep van het jaar. Ik
ging er heen en ik moet zeggen: hij is schitterend. Het wachten meer
dan waard. Wegens transportproblemen heeft mijn
boomvervolgens noghet heleweekendop kantoor ge-
staan,maarnugaat-ie in deautomeenaar huis. ,,Het is
nog geen Driekoningen, dus het kan”, zei iemand. Zo is
dat. En bovendien, hij valt niet uit.

Connie Vertegaal
c.vertegaal@mediahuis.nl
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Heerhugowaard ! Op de revers
van haar jasje prijkt niet langer
alleen de koninklijke onderschei-
ding die ze in 2019 kreeg toen ze
stopte als raadslid, maar Annette
Groot mag zich ook de eerste
draagster noemen van ’De Brug’,
een van de twee nieuwe gemeente-
lijke onderscheidingen die Dijk en
Waard rijk is. „Daar ben ik zeker
trots op”, zegt ze over het speldje
dat ze tijdens haar laatste raadsver-
gadering als wethouder kreeg van

burgemeester Maarten Poorter.
Volgens de burgemeester heeft

Groot een ’monumentale bijdrage’
geleverd aan de lokale politiek in
Dijk en Waard. Liefst 25 jaar was ze
actief fractievertegenwoordiger en
raadslid in Heerhugowaard en als
wethouder eerst in Heerhugo-
waard en de laatste jaren ook in de
fusiegemeente Dijk en Waard. Ze
begon haar politieke carrière bij de
PvdA, maar in 2013 stapte ze uit die
partij en richtte ze samen met Jan
van de Starre en Roel Visser Senio-
ren Heerhugowaard op, de voorlo-
per van Senioren Dijk en Waard.

Zelf was Groot toen 46 jaar en
dus nog niet eens een senior. „Ik

zag de vergrijzing aankomen. En je
had te maken met een generatie
ouderen die niet vaak voor zichzelf
opkwam. Die doelgroep heeft het
nodig dat anderen dat voor hen
doen. Waar ik me echt zorgen over
maak, is dat we te maken krijgen
met een toenemend aantal oude-
ren, onder wie veel tachtigplussers,
maar dat het aantal zorgmedewer-
kers en mantelzorgers niet toe-
neemt. Er komen ook niet twee
keer zoveel mensen bij in de thuis-
zorg en dat geldt ook voor de wijk-
verpleging en de wmo-medewer-
kers bij de gemeente en dus moet
je andere oplossingen bedenken.”

Senioren Heerhugowaard kwam

in 2018 in de coalitie terecht en
nadat Van der Starre al na een jaar
had aangegeven te willen stoppen
als wethouder, nam Groot zijn
taken over. Dit was echter geen
vanzelfsprekendheid. „Ik werkte
bij defensie, bij de organisatie die
ging over het ondergrondse trans-
port van kerosine. Dat was een
mooie functie. Het wethouder-
schap is natuurlijk een onzeker
bestaan en ik zag te veel oud-wet-
houders die niet meer aan de bak
kwamen. Ik wilde het alleen maar
doen als ik een goede terugkeerga-
rantie kon krijgen, maar die was er
toen nog niet.”

Burgemeester Bert Blase vroeg
toen of hij defensie moest bellen.
Nadat ik hem op een vrijdagavond
rond half tien de contactgegevens
van een kolonel had gestuurd,
heeft hij die toen meteen gebeld.
Om de urgentie maar aan te geven.
De kolonel heeft toen gezegd: ’Dit
gaan we regelen.’ Ik kon daarna
zelfs nog in het opleidingstraject
van defensie blijven. Zonder het
telefoontje van Bert Blase had ik
het echt niet gedaan.”

Schilderswijk
De wieg van Annette Groot stond
aan de Oostdijk in Heerhugo-
waard. „Dat huis staat er niet
meer.” De grond maakt deel uit
van nieuwbouwwijk De Draai,
waar Groot later als projectwethou-
der verantwoordelijk voor was.
Toch bracht ze niet haar hele jeugd
door in Heerhugowaard. „Mijn opa
had een agrarisch bedrijf in Heer-
hugowaard en het was de bedoe-
ling dat mijn vader dat later over
zou overnemen, maar Heerhugo-
waard groeide en op de grond van
mijn opa werd een deel van de
Schilderswijk gebouwd. Mijn opa
kon rentenieren, maar mijn vader
moest een andere baan zoeken en

daarom verhuisden we naar Sant-
poort-Noord en later ben ik naar
Amsterdam verhuisd.”

In de jaren 90 werkte Groot als
beleidsmedewerker milieu bij de
provincie. Daar had ze collega’s die
politiek actief waren. „Zij vroegen
of dat niet ook iets voor mij was. Ik
werd in Amsterdam-Noord lid van
de PvdA en kwam daar meteen in
het bestuur terecht. Twee jaar later
verhuisde ik echter naar Heerhugo-
waard. Ik was zwanger en heb eerst
de bevalling van mijn kind afge-
wacht, maar begin 1997 ben ik hier
in het bestuur van de PvdA terecht-
gekomen.”

Het werk als fractievertegen-
woordiger en raadslid beviel haar
echter meer dan een rol in het
bestuur. „Het is erg leuk om je
ergens mee te mogen bemoeien en
zelf ergens een bijdrage aan te
leveren.” Een van de onderwerpen
die haar altijd heeft aangesproken,
was het recreatieschap Geestme-
rambacht, inclusief het Park van
Luna. „Vanuit mijn baan bij de
provincie was ik hier al bij betrok-
ken geweest en later als raadslid en
wethouder. „Ik heb nog meege-
werkt aan planvorming voor het
Park van Luna. Wat ik heel bijzon-
der vind, is het zuiveringslabyrint
waarin het water wordt gezuiverd
door riet. Ik dacht eerst: ’Dat gaat
niet werken’, maar wel dus. In het
begin was de waterkwaliteit niet zo
goed omdat het te veel vogels aan-
trok, maar dat is veel beter gewor-
den. Bij het Geestmerambacht vind
ik het jammer dat de uitbreiding
niet is doorgegaan omdat het Rijk
zich terugtrok.”

Rotperiode
Groot begon naar eigen zeggen als
’verlegen’ vrouw in de raad van
Heerhugowaard. „Ik vond het
doodeng toen ik voor het eerst het

woord moest doen tijdens een
commissievergadering.” Maar ze
ontwikkelde zich snel en werd
uiteindelijk zelfs fractievoorzitter.
Toch brak ze in 2013 met die partij.
„Het werkte op een gegeven mo-
ment niet meer. De onderlinge
samenwerking was niet goed. Ik
vind het belangrijk dat je elkaar
kunt vinden en dat je er voor el-
kaar bent. Dat was best een rotpe-
riode. Ik werk graag samen met
anderen en toen moest ik alleen
verder.”

„Teamgevoel vind ik heel belang-
rijk. Binnen het college heb ik dat
steeds gevoeld en ook binnen de
gemeenteraad. Het is ook fijn dat
je hier niet zo’n grote muur hebt
tussen coalitie en oppositie. Ik had
het nooit zolang volgehouden als
we een gemeenteraad hadden
gehad waarbij persoonlijke issues
te veel de boventoon hadden ge-
voerd. Bij persoonlijke vetes haak
ik af.”

Waar er eerst scepsis was over de
komst van een partij voor senioren
bleek al snel dat dit veel kiezers
aansprak. „Je ziet ook dat andere
partijen het thema ouderen hoger

op de agenda zetten.” Groot is een
van de initiatiefnemers van ver-
voersvereniging De Hugohopper
die bereikbaarheid voor met name
ouderen in de gemeente makkelij-
ker heeft gemaakt. Daarnaast is het
mede haar verdienste dat er meer
ondersteuning is gekomen voor de
buurthuizen. „Die hadden we als
gemeente te veel op afstand gezet.
Het is lastig om mensen te vinden
die in het bestuur willen zitten en
een drijvende kracht willen zijn.
Als zo’n vrijwilliger er dan mee
stopt, heb je meteen een probleem.
Daarom hebben we besloten om als
gemeente meer ondersteuning te
verlenen als dit nodig is.”

Veilige omgeving
Ook de roze gemeenschap draagt
ze een warm hart toe. Zo houdt de
gemeente elk jaar op Coming Out
Day een ontbijt voor jongeren van
alle middelbare scholen op het
gemeentehuis. „Tijdens die dag
wordt de invulling van Paarse
vrijdag besproken. Je ziet dat jon-
geren steun aan elkaar hebben.”
Maar ook voerde ze gesprekken
met verzorgings- en verpleeg-
huizen over het bieden van een
veilige omgeving. „Er zitten in
verzorgings- en verpleeghuizen
mensen die weer terug de kast in
gaan, omdat ze bang zijn dat ze
niet geaccepteerd worden.”

Verder zette Groot zich zowel in
voor de ontwikkeling van nieuw-
bouwwijk De Draai als voor de
revitalisering van Centrumwaard.
„Centrumwaard is een mooi pro-
ject. Daar werd eind jaren 90 al
over gesproken, maar dat kwam
niet van de grond. Samen met John
Does heb ik gezegd: ’Dit gaan we
nu echt oppakken’. We wilden dit
samen met de hele buurt doen en
vanaf het begin konden bewoners,
winkeliers en vastgoedeigenaren

meepraten. Tijdens corona hebben
we geleerd dat je via digitale bij-
eenkomsten een bredere doelgroep
kunt aanspreken. Inmiddels wordt
er gewerkt aan de Middenweg en
zien ook ontwikkelaars er brood
in.”

Vorig jaar besloot Groot mee te
doen aan een uitdaging van de
GGD en een maand lang dagelijks
tienduizend stappen te zetten. Ze
ging wandelend naar afspraken
toe. „Ik vond dat echt een uitda-
ging en gelukkig regende het al-
leen de eerste dag hel hard. Het
mooie was dat ik op die manier
vooral de voormalige gemeente
Langedijk veel beter heb leren
kennen. Dat raad ik iedere wethou-
der aan.” Ook ontdekte ze dat op
delen van bedrijventerrein Beve-
land en tussen de twee delen van
de wijk Broekhorn geen goede
voetpaden waren. Die zijn er nu
wel.

Waar je als wethouder aan de ene
kant veel kunt betekenen, heeft
Groot ook aan den lijve ondervon-
den dat het een zwaar vak is. Daar-
om stopt ze er na een kleine vijf
jaar mee. „Je agenda staat overdag
altijd vol met bijeenkomsten en je
werkt meerdere avonden in de
week en ook in het weekend. Daar-
naast had ik in het weekend altijd
veel leeswerk. Als wethouder ben je
je functie, overal waar je komt, ben
je de wethouder. Je hebt eigenlijk
geen privéleven. Dit jaar ben ik vijf
keer ziek geweest. Dat is te veel. Ik
had de ambitie om deze periode af
te maken, maar als ik dat zou doen
dan loop ik een grote kans dat ik
omval en zover wilde ik het niet
laten komen.”

In januari keert ze terug naar
defensie. Welke klus haar wacht,
weet ze nog niet, maar wel ziet ze
uit naar de vrije weekenden. „Al
zal dat zeker wennen zijn.”

INTERVIEW Annette Groot verlaat na 25 jaar de politiek

’Ook in de
supermarkt
ben je de
wethouder’
Het kwam voor velen als een donderslag bij heldere hemel,
maar na een jaar waarin ze vijf keer ziek is geweest, besloot
Annette Groot dat het tijd was om te stoppen als wethouder.
„Op een gegeven moment ben je overal waar je komt de wet-
houder, ook op een feestje of in de supermarkt.”

Roel van Leeuwen
r.van.leeuwen@mediahuis.nl

Wethouder Groot voor een afbeelding van het Park van Luna. FOTO JJFOTO.NL / JAN JONG

Annette Groot (rechts) bij de start van de werkzaamheden aan de Middenweg. ARCHIEFFOTO JJFOTO/VINCENT DE VRIES
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hadden we als
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op afstand gezet


